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مجمع عمومی فدراســـیون فوتبال در تاریخ ۸ آذر و این بار به خاطر شیوع 

ویروس کرونـــا به صورت وبینار و باحضور تمامی اعضا برگزار و ســـرانجام 

اساســـنامه جدید فدراســـیون فوتبال مصوب و مقرر شد بند اصلی که به 

مستقل غیردولتی بودن فدراسیون فوتبال اشاره می کند نیز تا یک سال 

آینده تعیین تکلیف و برای فیفا ارســـال شـــود، چراکه در غیر این صورت و 

طبق اظهارنظر نایب رئیس فدراسیون فوتبال، این فدراسیون تعلیق شده و 

مشکلات چندبرابر خواهد شد. درخصوص برگزاری این مجمع و حواشی آن و 

سایر مسائل روز فوتبال ازجمله رای ویلموتس با نایب رئیس فدراسیون تماس 

گرفتیم. گفت وگوی »فرهیختگان« با علی کفاشیان را در ادامه می خوانید. 

شنیده بودیم کرونا گرفته اید. مشکل برطرف شد؟ 

خدا را شکر من مشکل زیادی نداشتم. البته کرونای من خفیف بود. 

دوران قرنطینه به پایان رسید؟ 

بله دوسه هفته ای می شود قرنطینه هم به پایان رسیده و مشکل خاصی ندارم. 

البته شما هنوز هم ورزش می کنید و می دوید و شاید همین موضوع سبب 

شد کرونا خیلی اذیت تان نکند. 

بله، درســـت اســـت. من بدنم را قوی کرده و قوی نگه داشتم و به نظر من همین 

اســـت که شما می گویید. شاید اگر ورزش نمی کردم، مشکلاتم بیشتر می شد و 

بیشتر اذیت می شدم. 

برویم ســـراغ مجمع عمومی فدراسیون فوتبال. می شد حدس زد باتوجه 

به برگزاری این مجمع به صورت وبینار حاشـــیه ها هم کمتر از همیشـــه و 

مجامع قبلی باشد!

بله درســـت اســـت. البته من هم چون تهران نبودم، ازطریق موبایل و به صورت 

غیرحضوری در مجمع حضور داشتم و در جریان امور قرار گرفتم. 

شـــما ۸ سال به عنوان رئیس فدراسیون فوتبال به دفعات مجامع مختلف 

را برگـــزار کردید. تفاوت این مجمـــع که به عنوان نایب رئیس در آن حضور 

داشـــتید و آن زمانی که رئیس بودید در چه چیزی بود؟ ازلحاظ ساختاری 

هم تفاوتی با گذشته داشت؟ 

در هرصورت برای اولین بار بود که مجمع به این شکل جدید آن هم به خاطر کرونا 

برگزار می شد. تفاوت آن هم در این موضوع بود که اعضا زمانی که مجمع به صورت 

حضوری برگزار می شد سوال هایی داشتند و بحث هایی شکل می گرفت که این بار 

به خاطر شرایط برگزاری این اتفاقات نیفتاد. اتفاقات و جریانات را هم همه از قبل 

می دانســـتند، ضمن اینکه همه خسته بودند از اینکه چرا انتخابات برگزار نشده 

و اساسنامه مصوب نمی شود و خدا را شکر که در پایان همه درخصوص تصویب 

اساسنامه و سایر مسائلی که اتفاق افتاد همکاری کردند و به آن رای دادند. درواقع 

ازلحاظ برگزاری و مدیریتی این مجمع نسبت به دوره های قبل راحت تر برگزار شد. 

تاریخ قطعی و نهایی انتخابات فدراسیون فوتبال مشخص شد؟ 

قرار شـــد هیات رئیسه فدراسیون فوتبال جلسه ای را برگزار کرده و طی آن تاریخ 

قطعی انتخابات فدراسیون مشخص و اعلام شود. 

درمورد موضوع بازنشسته ها و اینکه چه کسانی حق ثبت نام برای ریاست 

یا سایر سمت ها را داشته باشند، صحبتی در مجمع صورت گرفت؟ 

خیر، کمیته انتخابات براساس اساسنامه جدید مشخص شده و به غیر از رئیس 

که فعلا و طبق قانون فعلی باید بازنشسته نباشد، بقیه اعضا حتی بازنشسته ها 

هم می توانند برای ســـایر سمت ها ثبت نام کرده و هیچ محدودیتی وجود ندارد. 

در این مورد دیگر ســـابقه زیاد و تایید زیادی هم برای ریاســـت فدراســـیون لازم 

نیست و یکی دو نفر تایید کنند، کافی است. به همین منظور شرایط برای ورود 

و کاندیدا شـــدن نسبت به قبل آسان تر شده است و سابقه مدیریت 

برای ریاست کمتر شده و از این جهت اوضاع بهتر شده و دیگر 

کســـی نمی تواند بگوید جلوی مرا گرفتند و اجازه ندادند در 

انتخابات ریاست فدراسیون شرکت کنم؛ هرکسی هست که 

به میدان بیاید بسم الله، چون دیگر تعداد رای مهم است. 

ولی همچنان برخی موانع برای ورود فوتبالی های مطرح 

مثل دایی و ســـایرین به عرصه انتخابات به خصوص 

برای حضور در جمع کاندیداهای ریاست وجود 

دارد، چراکه 10سال مدیریت به 4سال 

کاهش پیدا کرده و چند بند دیگر 

که موانعی را ایجاد می کند. 

چـــرا این صحبت هـــا مطرح 

می شود؟ 

فوتبالیســـت ها  چـــون 

معمولا در جایی مدیریت 

نکرده اند، حالا می خواهد 

قانون 10 سال باشد یا 4 

سال یا یک سال. چه فرقی 

می کند؟ 

چرا بالاخره آنها در باشگاه ها 

مربی بودنـــد و اگر بخواهند 

بیایند مشـــکلی وجود ندارد، 

ضمن اینکه این دوســـتان که 

هیچ وقت برای ریاست این جور 

جاها نمی آیند، در سیاست آنقدر 

مشـــکلات وجـــود دارد که آنها به 

طرفش نیایند و دلایل خاص دیگری 

هم وجود دارد که این اتفاق نیفتد، اما 

بازهم تاکید می کنم فوتبالیست ها در 

باشگاه هایشان سابقه ورزشی دارند 

و مشکلی نیست و می توانند معادل 

آن را برای مدیریت به عنوان ســـابقه 

بیاورند، آنها قدم جلو بگذارند مشکلی 

وجود نخواهد داشت. 

اساســـنامه هم که فوتبال مـــا را تا مرز 

تعلیق برد بالاخره تایید شـــد. گویا قرار است طی یک سال نسخه نهایی 

را برای فیفا ارسال کنیم. 

بله، البته در نسخه نهایی فقط بندی هست که مصوبه مجلس و دولت را می خواهد 

که تایید می کند فدراسیون فوتبال مستقل غیردولتی به شمار می رود و فقط باید 

آن را اصلاح کرده و قانونش را تصویب کنند. 

پس مجلس باید این موضوع را مصوب کند. چه زمانی قرار اســـت این کار 

انجام شود؟ 

بله، باید مجلس آن را قانون کند. درخصوص زمان آن هم بعد از اینکه هیات رئیسه 

جدید انتخاب شد، اعضا قرار است این طرح را برای وزارت ورزش ارسال کنند و 

وزارت هم قول داده که مصوبه دولت را بگیرد و آن را برای مجلس ارسال کند. 

مجلس که برای مصوب کردن این بحث مشکلی ندارد؟ 

به هرحال باید این کار را انجام دهد. اگر این کار را نکند، فوتبال مان 

تعلیق می شود. 

چون یک ســـری می گویند این کار برخلاف مصالح و منافع ملی 

به شمار می رود. 

خیر، این طور نیست. اصلا به نظر من سایر فدراسیون ها هم 

باید از مجلس مصوبه مســـتقل غیردولتی بودن را بگیرند. 

چه معنی دارد که الان این طور نیستند. اصلا دولت پول 

هم ندهد، ســـایر فدراسیون ها در اساسنامه مستقل و 

غیرانتفاعی و غیردولتی شـــده و مشکلی هم به وجود 

نخواهد آمد. 

فوتبال از قِبل تبلیغات محیطی و به شکل های 

مختلف پول درمی آورد. ســـایر فدراسیون ها 

تقریبا محتاج بودجه دولت هستند. 

اگـر مصوبـه قانونی گرفته شـود و امـور به صورت 

قانونـی پیـش بـرود، دولـت می توانـد از محـل 

درآمدهـا بـه تیم هـای ملـی کمک کنـد، چون 

بالاخـره تیم های ملی جزء افتخارات مملکت 

محسـوب شـده و می توان به آنها کمک کرد 

و مشـکلی وجود نخواهد داشـت. 

اگـر قانـون فعلـی درخصـوص منـع 

ریاسـت  در  بازنشسـته ها  حضـور 

فدراسـیون فوتبال وجود نداشت، 

ره  بـا و د یـد  د بو ضـر  حا شـما 

کاندیـدای ریاسـت فدراسـیون 

شـوید؟  فوتبـال 

من ۱۰ تا ۱۲ سال در فوتبال بودم 

و دیگر مثل جوان ترها انگیزه ســـابق 

را ندارم و همان دیگران که انگیزه دارند 

و علاقه دارند و فکر می کنند آنجا چه خبر است 

بیایند بهتر اســـت. ما که اول و آخرش را رفتیم و 

دیدیم چه خبر است. 

حالا واقعا خبری هست؟ 

نه والله هیچ خبری نیست. اجازه بدهید دیگران بیایند. 

یک نکته حاشـــیه ای هم درخصوص مجمع رســـانه ای شد که گویا تصویب 

اساسنامه و تایید صورت های مالی پیش از اعلام ابهامات ازسوی حسابرس 

بوده است. 

خیر حاشـــیه ای نبود، بلکه این مسائل طبیعی است. وقتی که حسابرس و بازرس 

گزارش می دهند، حسابرس که فردی مستقل به شمار می رود، گزارش قطعی خود 

را بیان کرده و ایرادات و ابهامات را عنوان می کند و بعد حســـابدار توضیحات لازم را 

داده و سپس مصوبه گرفته می شود. مشکلی نبود، چون این یک روند عادی محسوب 

می شود و موردی از این جهت نبود و کسی هم اعتراضی نکرد و درمجموع مجمع 

بدون حاشیه و اعتراض و در فضای آرامی برگزار شد. 

حتما خبر دارید که کی روش در آستانه قطع همکاری با کلمبیاست!

واقعا؟ بامن که هماهنگ نکرده بود!

بله، بعد از اینکه تیمش در رقابت های مقدماتی جام جهانی ۶ گل از حریف 

خورد، ســـنگین ترین شکست تاریخ کلمبیا به ثبت رسید، و بحث اخراج یا 

استعفایش مطرح شد. 

بالاخره کی روش زحمت زیاد کشیده و طی این سال ها تلاش فراوانی در فوتبال به 

خرج داده است و الان دیگر وقت آن است که به خانه برود و از ثمره زحماتش استفاده 

کند و حالش را ببرد! او هم دیگر مثل من به خانه برود و به زندگی اش برسد. در ادامه هم 

ما به پرتغال می رویم و او هم به ایران بیاید و با هم بگردیم و رفت وآمد خانوادگی کنیم. 

جدیدا با او صحبت و تماس نداشته اید؟ 

خیر، حرفی نزدیم. البته این موضوع را هم نمی دانستم که قرار است جدا شود. 

باید حدود ۲00 میلیارد تومان طبق رای فیفا به جانشین کی روش پول بدهیم. 

بهتـــر نبود همین هزینه و به مراتب کمتر از آن صرف کی روش می کردیم و او 

در تیم ملی می ماند؟ شاید اگر شما رئیس بودید، او هم سرمربی می ماند. 

چرا می گویید ۲۰۰ میلیارد، ما فقط ۲ میلیون دلار به ویلموتس پول دادیم و ان شاءالله 

بقیه اش را هم نمی دهیم. البته همان زمان هم که ما یک میلیون و ۵۰۰ هزار دلار به 

کی روش می دادیم همه می گفتند مگر چه خبر است و چرا اینقدر پول می دهید. در 

هرصورت کی روش در فوتبال ایران زحمتش را کشید و کارش به پایان رسید و دیگر 

رفت و اینجا هم ناچار بودند یک نفر را جایگزین کنند. 

اما تاج برای 4 بازی دو میلیون دلار پول داد. 

متاسفانه این طور پیش آمد که آن هم به خاطر شرایط و وضعیتی بود که وجود داشت. 

از آخرین وضعیت رای ویلموتس خبر دارید؟ 

نه، هیچ خبری ندارم. 

به عنوان آخرین سوال درخصوص درگذشت مارادونا چه صحبتی دارید؟ 

خدا رحمتش کند ان شاءالله.

هیچ وقت با او برخورد یا ملاقاتی داشتید؟ 

خیر، برخورد خاصی با او نداشتم. 

ورزش @ f a r h i k h t e g a n d a i l y

کفاشیان در گفت وگو با »فرهیختگان«: امثال علی دایی سمت مدیریت فدراسيون نمی آیند

مجلس مستقل بودن فدراسیون را مصوب نکند تعلیق می شویم 
 ویلموتس ۲ میلیون دلار گرفت؛ ان شاءالله بقیه اش را نمی دهیم!                        کاندیدای ریاست فدراسیون را دو نفر تایید کنند، کافی است

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامهنگار

اعتراضنمایندهمجلسبهاساسنامهفدراسیونفوتبال

چرابازنشستههامجوزگرفتند؟
اساسنامه فدراسیون فوتبال روز شنبه رسما تایید شد تا از این پس جریان فوتبال 

ایران با توجه به اساســـنامه جدید رقم بخورد. یکی از حواشی اساسنامه، وجود 

نداشتن یک بند مربوط به شرایط سنی است که اجازه می دهد تا بازنشسته ها 

نیز در انتخابات شرکت کنند که با قانون داخلی کشورمان مغایرت دارد. به همین 

دلیل این اتفاق با اعتراض نمایندگان مجلس همراه بود و احمد راستینه، نماینده 

مجلس شورای اسلامی به این موضوع معترض شد. حالا باید منتظر ماند و دید 

آیا بازنشسته ها در انتخابات آتی فدراسیون فوتبال شرکت خواهند کرد یا اینکه 

دستگاه های نظارتی مقابل حضور آنها ایستادگی می کنند.

فرهیختگان مجمع عمومى فدراسيون فوتبال برگزار شد و حالا با تصويب اساسنامه 

جديد و موافقت فيفا نوبت مى رســـد به برگزارى انتخاباتى كه ٧٠ روز بعد از اعلام 

رســـمى يعنى اواخر بهمن يا اواسط اسفند سال جارى برگزار خواهد شد. با نزديك 

شـــدن به زمان برگزارى انتخابات جريان هاى مختلف مايل به نقش آفرينى در اين 

عرصه نيز فعاليت خود را آغاز مى كنند. مهم ترين جريان كه البته زودتر از اينها وارد 

ميدان شده همان مجموعه حاكم بر فدراسيون فوتبال و سازمان ليگ در سال هاى 

گذشته اســـت كه به دلايل مختلف با وجود كارنامه اى تاريك كه از خودش به جاى 

گذاشته دست بردار قدرت نيست. 

ظاهرا ورشكستگى مطلق مالى، ناكارآمدى گسترده اجرايى و ادارى همچنين شكست 

در حوزه كسب نتايج و موفقيت هاى ميدانى يا حتى فاجعه بى سابقه قرارداد ويلموتس 

هم براى راضى كردن عاشقان خدمت به كناره گيرى از قدرت كافى نبوده و نيست و 

تلاش های زیادی صورت گرفته و خواهد گرفت تا یکی از اعضای این جریان که جزء 

مدیران بازنشسته نیز به شمار می رود، با ثبت نام در انتخابات، ریاست فدراسیون را 

برعهده بگیرد. 

در واقع اين تنها مهدى تاج اســـت كه پس از آن استعفاى اجبارى از ریاست، اجازه 

بازگشت به فدراسيون را پيدا نكرد ولی ساير دوستان، حاميان و متحدانش ابتدا براى 

استقرار گزينه هاى مورد نظر در كرسى هاى مجمع مشغول به فعاليت بودند و پس 

از آماده سازى فضاى لازم با قدرت از ورود به انتخابات مى گويند آن هم در حالی که 

مجلس شـــورای اسلامی تاکید کرده افرادی که در پرونده ویلموتس نقش داشته و 

پای قرارداد را امضا کرده اند حق حضور در انتخابات را ندارند. 

از ســـوی دیگر جريان حاكم در فدراسيون فوتبال به هيچ وجه اجراى قانون منع به 

كارگيرى بازنشستگان در اين فدراسيون را نپذيرفته و آنها با همين منطق وارد انتخابات 

مى شوند. نكته تاسف برانگيز و نگران كننده حمايت بخشى از مجمع فدراسيون و 

خصوصا برخى هيات هاى استانى از گزينه همين جريان است و البته پی بردن به 

دليل اين حمايت غيرموجه چندان دشوار نيست. 

روساى هيات هايى كه بعضى از آنها با تكيه بر لابى و رانت چندين دهه در سمت خود 

باقى مانده اند و سال هاست از بازنشستگى هم عبور كرده اند باور دارند شكست جريان 

حاكم و به طور مشخص اجراى قانون به منظور كنار رفتن بازنشسته ها در هيات رئيسه 

فعلى فدراسيون امكان اجراى همين قانون در هيات هاى استانى را فراهم مى كند. 

آنها گزينه بازنشسته انتخابات پيش روى را آخرين سد در مقابل اجراى قانون مى بينند 

تا خودشان نیز ماندنی شوند. 

با همين توجيه يكى از روساى بازنشسته هيات ها در اين خصوص مى گويد: »آقاى... 

بايد مقابل اين قانون مقاومت كند و با قدرت براى رياست فدراسيون بيايد. همه ما از 

او حمايت مى كنيم. فدراسيون مستقل است پس هيات ها هم مستقل هستند و نبايد 

بگذاريم نيروهاى با تجربه )بازنشسته( را با اين بهانه كنار بگذارند.«

عمر مديريتى بعضى از اين روسا در هيات هاى فوتبال استان ها به چند دهه مى رسد 

اما با لابى هاى هميشگى مى توانند همچنان در اين سمت حضور داشته باشند. 

بايد ديد ائتلاف بازنشســـته ها عليه قانون اين بار هم موفق خواهد شـــد یا خیر اما 

می توان پیش بینی کرد که با استمرار حضور جريان حاكم همچنان روزگار فوتبال 

سياه خواهد بود!

حمايت برخی هيات ها از عضو بازنشسته هيات رئيسه در انتخابات فوتبال 

طغيان بازنشسته ها عليه قانون
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گواهــی موقــت پایــان تحصیــلات اینجانــب نادیــا محمدی ســلیمانی فرزنــد 

علــی بــه شــماره ملــی 3۰۲۰۲778۱7 در مقطع کاردانی رشــته بهداشــت 

عمومــی- خانــواده صــادره از دانشــگاه آزاد اســلامی واحــد کرمــان مفقــود 

گردیــده و از درجــه اعتبــار ســاقط می باشــد.

مــدرک فارغ التحصیلــی اینجانــب مرجــان کاشــی طرقی فرزنــد فریــدون بــه 

شــماره شناســنامه 48۲ صــادره از تهــران- شــمیران در مقطــع کارشناســی 

رشــته مترجمــی زبــان فرانســه صــادره از واحــد دانشــگاهی تهــران مرکــزی 

بــا شــماره ۱۵8۰۱۰۱۰۰849 مفقــود گردیــده اســت و فاقــد اعتبــار 

می باشــد.

از یابنــده تقاضــا می شــود اصــل مــدرک را بــه دانشــگاه آزاد اســلامی واحــد 

تهــران مرکــزی بــه نشــانی تهــران – پاســداران – نیســتان نهــم ارســال نماید.

ــه  ــا ب ــد میرزاآق ــیبانی فرزن ــعید ش ــب س ــی اینجان ــدرک فارغ التحصیل م

ــته  ــی رش ــع کارشناس ــزد در مقط ــادره از ی ــنامه 4۵۲8۰ ص ــماره شناس ش

علــوم سیاســی صــادره از واحــد دانشــگاهی کــرج بــا شــماره ۵۵۵7 

مفقــود گردیــده اســت و فاقــد اعتبــار می باشــد. از یابنــده تقاضــا می شــود 

اصــل مــدرک را بــه دانشــگاه آزاد اســلامی واحــد کــرج بــه نشــانی کــرج، 

رجایی شــهر، تقاطــع بلــوار شــهید مــوذن و اســتقلال، مجتمــع دانشــگاهی 

امیرالمومنیــن ارســال نمایــد.

ــه  ــین ب ــد حس ــکیباپور فرزن ــان ش ــب عرف ــی اینجان ــدرک فارغ التحصیل م

شــماره ملــی ۱۲7۰6۵6۰۰7 صــادره از اصفهــان در مقطــع دکتــرای 

عمومــی رشــته دامپزشــکی صــادره از واحــد دانشــگاهی کــرج بــا شــماره 

۱۵97۱۱۵۰379۵ مفقــود گردیــده اســت و فاقــد اعتبــار می باشــد. 

از یابنــده تقاضــا می شــود اصــل مــدرک را بــه دانشــگاه آزاد اســلامی 

واحــد کــرج بــه نشــانی کــرج، رجایی شــهر، تقاطــع بلــوار شــهید مــوذن و 

ــد. ــال نمای ــن ارس ــگاهی امیرالمومنی ــع دانش ــتقلال، مجتم اس

آگهی
آقای سعید آرشامهر کارمند بانک ملی ایران، به اطلاع می رساند: 
به موجب رای شماره ۲3۰۲/4 مورخ ۱399/۰6/۱۵ هیات 
بدوی رســـیدگی به تخلفات اداری کارکنان که رای صادره به 
دلیل عدم اعتراض شما نسبت به آن در مهلت مقرر در قانون 
قطعیت یافته از تاریخ بیســـت وهفتم مهرماه ســـال یکهزار و 
ســـیصد و نود و نه به انفصال موقت از خدمت بانک به مدت 

شش ماه محکوم می گردید.
لذا مراتب طبق ماده )73( قانون آیین دادرســـی دادگاه های 
عمومـــی و انقـــلاب در امـــور مدنی، یک نوبـــت در یکی از 

روزنامه های کثیرالانتشار برای اطلاع شما درج می گردد.
م.الف ۲7۶1                                                                  بانک ملی ایران

سایت روزنامه 
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